

3^{ème} CONGRÈS SCDOGA

EME EDITION SCDOGA CONGRESS OF SICKLE CELL DISEASE

3^{èmes} Congrès Scientifiques SCDOGa sur la Drépanocytose à Libreville

3rd Scientific Days on Sickle Cell Anemia in Libreville

Du 04 au 06 Juillet 2024/ From 4th to 6th July 2024

THEME :

LA DRÉPANOCYTOSE ET LES MALADIES DU GLOBULE ROUGE DANS LE SYSTÈME DE SANTÉ

SICKLE CELL DISEASE AND RED BLOOD CELL DISORDERS IN THE HEALTHCARE SYSTEM

Conditions de participation au congrès / Terms and conditions of participation

- 1) Télécharger et Remplir le bulletin d'inscription
 - 2) Renvoyer votre bulletin à l'adresse mail indiquée sur le bulletin
 - 3) Si vous souhaitez faire une communication, envoyer le résumé de votre communication
- 1) Download and complete the registration form
 - 2) Return your form to the e-mail address indicated on the form
 - 3) If you would like to make a communication, Send us your abstract

Conditions de rédaction du résumé.

Titre (police Times New roman 14)

Les auteurs et leurs affiliations (*souligner le nom de la personne qui fera la présentation*)

-300 mots maximum,

-Structuration (introduction, matériel et méthodes, résultats et conclusion).

Mots clefs (minimum 3, maximum 7).

Times news roman police 12. Interligne 1.5

Une photo au format de photo d'identité (sur la page du résumé).

Date limite d'envoi des résumés le 09 juin 2024

- 4) Choisissez le mode de paiement de votre participation au congrès sur bulletin et procédez à votre paiement. (Le paiement peut aussi s'effectuer lors de l'enregistrement le jour du congrès).

Conditions for writing your abstract.

Title (Times New roman 14 font)

Authors and their affiliations (*underline the name of the person who will make the presentation*)

-300 words maximum,

-Structure (introduction, material and methods, results and conclusion).

Keywords (minimum 3, maximum 7).

Times news roman font 12. 1.5 line spacing.

One passport-size photo (on the abstract page).

Deadline for abstract submission: June 09, 2024

- 4) Choose the method of payment for your congress participation on the bulletin and proceed with your payment. (Payment can also be made at registration on the day of the conference).

Le Comité d'organisation / Organization committee: Scdogadrepagabon@gmail.com